

## UPS Introduction\_Traditional Chinese

UPS 於 1907 年在美國西雅圖創立，至今已成為世界上著名品牌之一。除了是全球最大速遞承運商和包裹運送公司外，我們也是專業運輸、物流支援、金融商品和電子商務領導者。UPS 香港總部成立於 1988 年，營運中心遍佈赤鱗角、九龍及新界等地區。

我們相信完善的工作保障能助員工發揮所長，因此我們致力為員工帶來全面的在職培訓、優良的福利架構、良好的晉升機會及友善的工作環境。

如果你亦希望一同拓展這個正在迅速發展的物流行業，加入引領全球商業化，歡迎你透過下列方式聯絡我們。

Whatsapp: 6011 9201

招聘熱線: 2738 5065

電郵履歷: [hkhr@ups.com](mailto:hkhr@ups.com)

\*申請者所提供的資料將絕對保密及只供招聘之用\*

## UPS Introduction\_English (Back Translation)

UPS (NYSE:UPS) is a global leader in logistics, offering a broad range of solutions including the transportation of packages and freight; the facilitation of international trade, and the deployment of advanced technology to more efficiently manage the world of business.

Established in Hong Kong in 1988, UPS delivers more than 19 million packages and documents each day to about 10 million customers, in more than 220 countries and territories. Today, UPS employs 434,000 people worldwide and operates a fleet of 108,210 vehicles including 8,300 alternative fuel and advanced technology vehicles and 237 aircraft.

Our people policies contribute to making UPS a brand focused on quality; which in turn translates to high quality service standards that enable a seamless customer experience. A robust talent management program ensures that people receive training, assignments and opportunities that allow them to demonstrate their skills to develop their capabilities.

If you wish to join this rapidly developing logistics industry, you are welcomed to contact us through the channels below.

Whatsapp: 6011 9201

Recruitment hotline: 2738 5065

Email: [hkhr@ups.com](mailto:hkhr@ups.com)

**\*All information collected will be kept strictly confidential and used for recruitment purpose only\***